
ŠVENČ

Posėdis įvyko 2023 m. birželio 29 d.
Posėdžio pradžia –
Posėdžio pirmininkas 
Posėdžio sekretorė
Į rajono savivaldybė
 
Posėdyje nedalyvauja tarybos nariai: Renata Grigianecien

Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas.
Posėdyje dalyvauja: rajono savivaldyb
 
Rimantas Klipčius. Si
BALSAVO: UŽ –

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuv
Valdemaras Kasperovič, 
Meškovienė, Vida Rastenien
Voršinski, Zenonas Zenkevič
nėra. 

NUSPRĘSTA. Pradė
 
Rimantas Klipčius. Pasveikina tarybos narius Gintaut

gimtadienių proga. 
 
Posėdžio darbotvarkė
 
Iš tarybos posėdžio darbotvarkės siūloma išbraukti 

tarifų 2024 metams nustatymo“
sutikimo uždarajai akcinei bendrovei „Vilniaus vandenys“ registruotis nuosavybės teises į 
pastatytus inžinerinius tinklus ir statinį“
projektui“, „Dėl trumpalaikės paskolos ėmimo“ ir „Dėl pavedimo įregistruoti p

 
Klausimą „Dėl sutikimo uždarajai akcinei bendrovei „Vilniaus vandenys“ registruotis 

nuosavybės teises į pastatytus inžinerinius tinklus ir statinį“ siūloma svarstyti 
darbotvarkėje, klausimą „Dėl pritarimo kreditavimo sut
siūloma svarstyti 15 numeriu darbotvarkėje
siūloma svarstyti 16 numeriu darbotvark
teisę“ siūloma svarstyti 47 numeriu darbo
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2023 m. birželio 29 d. Nr. T1-6 

Švenčionys 

 

įvyko 2023 m. birželio 29 d. 
– 10.00 val. 

džio pirmininkas – Rimantas Klipčius, savivaldybės meras.
sekretorė – Martyna Mosevičiūtė, savivaldybės tarybos pos

 rajono savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai, posėdyje dalyvauja 21 tarybos narys.

dyje nedalyvauja tarybos nariai: Renata Grigianecienė, Andrejus Junda, Vytautas 
s, Bronislovas Vilimas. 

dyje dalyvauja: rajono savivaldybės administracijos skyrių ved

čius. Siūlo pradėti rajono savivaldybės tarybos posė
– 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikien

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuv
, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas

Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ 

ĘSTA. Pradėti posėdį.  

čius. Pasveikina tarybos narius Gintautą Steckį ir Rim

džio darbotvarkė buvo sudaryta iš 44 klausimų. 

Iš tarybos posėdžio darbotvarkės siūloma išbraukti 19 klausimą  „Dėl žemės mokesčio 
metams nustatymo“. Taip pat į darbotvarkę siūloma įtraukti 

ai akcinei bendrovei „Vilniaus vandenys“ registruotis nuosavybės teises į 
pastatytus inžinerinius tinklus ir statinį“, „Dėl pritarimo kreditavimo sutarties su AB SEB banku 

„Dėl trumpalaikės paskolos ėmimo“ ir „Dėl pavedimo įregistruoti p

Klausimą „Dėl sutikimo uždarajai akcinei bendrovei „Vilniaus vandenys“ registruotis 
nuosavybės teises į pastatytus inžinerinius tinklus ir statinį“ siūloma svarstyti 

klausimą „Dėl pritarimo kreditavimo sutarties su AB SEB banku projektui“ 
numeriu darbotvarkėje, klausimą „Dėl trumpalaikės paskolos ėmimo“ 

loma svarstyti 16 numeriu darbotvarkėje, klausimą „Dėl pavedimo į
loma svarstyti 47 numeriu darbotvarkėje. 

ĖS TARYBA 

ės meras. 
ės tarybos posėdžių sekretorė. 

dyje dalyvauja 21 tarybos narys. 

ė, Andrejus Junda, Vytautas 

s administracijos skyrių vedėjai ir kiti svečiai.   

s tarybos posėdį ir dėl to balsuoti.  
Janina Deveikienė, Danguolė 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Viktoras Meškauskas, Edita 

Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 

ą į ir Rimą Klipčių praėjusių 

klausimą  „Dėl žemės mokesčio 
Taip pat į darbotvarkę siūloma įtraukti 4 klausimus: „Dėl 

ai akcinei bendrovei „Vilniaus vandenys“ registruotis nuosavybės teises į 
„Dėl pritarimo kreditavimo sutarties su AB SEB banku 

„Dėl trumpalaikės paskolos ėmimo“ ir „Dėl pavedimo įregistruoti patikėjimo teisę“. 

Klausimą „Dėl sutikimo uždarajai akcinei bendrovei „Vilniaus vandenys“ registruotis 
nuosavybės teises į pastatytus inžinerinius tinklus ir statinį“ siūloma svarstyti 6 numeriu 

arties su AB SEB banku projektui“ 
klausimą „Dėl trumpalaikės paskolos ėmimo“ 

l pavedimo įregistruoti patikėjimo 
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DARBOTVARKĖ: 
1. Dėl garantijos suteikimo UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ ilgalaikei paskolai imti. 
2. Dėl savivaldybės turto įkeitimo. 
3. Dėl pritarimo dalyvauti projekte „Vilniaus apskrities unikalios skaitmeninės kapinių 

duomenų bazės sukūrimas, jos atvėrimas gyventojams ir laidojimo viešųjų paslaugų bei 
duomenų administravimo procesų skaitmeninimas“. 

4. Dėl užstatymo teisės (superficies) ir servitutų žemės sklype Adutiškio g. 78, 
Švenčionių m. 

5. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2015 m. gruodžio 30 d. sprendimo Nr. 
T–243 „Dėl vietinės reikšmės kelių sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo. 

6. Dėl sutikimo uždarajai akcinei bendrovei „Vilniaus vandenys“ registruotis 
nuosavybės teises į pastatytus inžinerinius tinklus ir statinį. 

7. Dėl atstovų delegavimo į Kūno kultūros ir sporto programų projektų vertinimo 
komisiją. 

8. Dėl 2020–2023 metų Švenčionių rajono savivaldybės narkomanijos prevencijos 
įgyvendinimo programos 2023 metų priemonių plano patvirtinimo. 

9. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 17 d. sprendimo Nr. T–
115 „Dėl gyvenamosios vietovės bendruomenės atstovo-seniūnaičio rinkimų tvarkos aprašo“ 
pakeitimo. 

10. Dėl savivaldybės tarybos nario laikino paskyrimo savivaldybės mero pavadavimo 
atvejais vykdyti įstatymo priskirtus mero įgaliojimus. 

11. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2008 m. kovo 20 d. sprendimo  
Nr. T–44 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės vardu sudaromų sutarčių pasirašymo tvarkos 
aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

12. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2022–2024 metų strateginio veiklos plano  
2022 metų įgyvendinimo ataskaitos patvirtinimo. 

13. Dėl pritarimo projekto „Tvarių bei įtraukių paslaugų ir turizmo infrastruktūros 
kūrimas“ įgyvendinimui. 

14. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T–
24 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo. 

15. Dėl pritarimo kreditavimo sutarties su AB SEB banku projektui. 
16. Dėl trumpalaikės paskolos ėmimo.  
17. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2015 m. sausio 29 d. sprendimo Nr. T–

17 „Dėl piniginės socialinės paramos nepasiturintiems gyventojams teikimo tvarkos aprašo 
patvirtinimo“ pakeitimo. 

18. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos sudarymo. 
19. Dėl pavedimo Švenčionių rajono socialinių paslaugų centrui atlikti asmenų 

aprūpinimo techninės pagalbos priemonėmis funkciją. 
20. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. 

T–143 „Dėl asmens (šeimos) socialinių paslaugų poreikio nustatymo ir skyrimo Švenčionių 
rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

21. Dėl valstybinės žemės nuomos mokesčio tarifų 2023 metams nustatymo. 
22. Dėl neapmokestinamųjų žemės sklypo dydžių 2023 metais nustatymo. 
23. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T–

14 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 
2023 metų priemonių sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

24. Dėl Nalšios muziejaus nuostatų patvirtinimo; 
25. Dėl lėšų, skirtų Švenčionių rajono savivaldybei 2023 metų išlaidoms, susijusioms su 

mokyklų mokytojų, dirbančių pagal ikimokyklinio, priešmokyklinio ir bendrojo ugdymo 
programas, personalo optimizavimu ir atnaujinimu, apmokėti, paskirstymo tvarkos aprašo 
patvirtinimo. 
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26. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2012 m. balandžio 19 d. sprendimo Nr. 
T–80 „Dėl kultūros centrų akreditavimo komisijos“ pripažinimo netekusiu galios. 

27. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. 
T–247 „Dėl Pabradės miesto kultūros centro nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 

28. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2015 m. rugsėjo 24 d. sprendimo Nr. 
T–165 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės kūno kultūros ir sporto tarybos nuostatų 
patvirtinimo“ pakeitimo. 

29. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 25 d. sprendimo Nr. 
T–93 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės kūno kultūros ir sporto tarybos sudėties patvirtinimo“ 
pakeitimo. 

30. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. 
T–245 „Dėl Švenčionių miesto kultūros centro nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 

31. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. 
T–244 „Dėl Švenčionėlių miesto kultūros centro nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 

32. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 25 d. sprendimo Nr. 
T–233 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės viešosios bibliotekos nuostatų patvirtinimo“ 
pakeitimo. 

33. Dėl UAB „Švenčionių švara“ nuosavo kapitalo. 
34. Dėl fiksuoto pajamų mokesčio dydžių, taikomų įsigyjant verslo liudijimus 2024 

metais vykdomai veiklai, nustatymo. 
35. Dėl savivaldybės dalyvavimo antstolio organizuojamuose turto realizavimo 

veiksmuose. 
36. Dėl sutikimo perimti valstybės nekilnojamąjį turtą Švenčionių rajono savivaldybės 

nuosavybėn. 
37. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. 

T–183 „Dėl savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise valdyti ir naudoti“ pakeitimo. 
38. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. sprendimo Nr. T–

59 „Dėl Savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, 
sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo.  

39. Dėl savivaldybės būsto nuomos ne socialinio būsto nuomos sąlygomis. 
40. Dėl atstovų delegavimo į Šilumos tiekimo įmonių investicinių planų nagrinėjimo 

komisiją. 
41. Dėl tarnybinio buto nuomos sutarties nutraukimo šalių susitarimu. 
42. Dėl savivaldybei nuosavybės teise priklausančio būsto pardavimo. 
43. Dėl nekilnojamojo turto mokesčio tarifų 2024 metams nustatymo. 
44. Dėl žemės sklypų Švenčionių r. sav., Magūnų sen., Prienų k., pirkimo savivaldybės 

nuosavybėn. 
45. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės žemės sklypo perdavimo patikėjimo teise 

valdyti ir naudoti. 
46. Dėl pritarimo savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nematerialaus turto 

pardavimui viešuose prekių aukcionuose. 
47. Dėl pavedimo įregistruoti patikėjimo teisę. 
 
Rimantas Klipčius. Siūlo balsuoti dėl posėdžio darbotvarkės su pareiškimais posėdžio 

pradžioje. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei. 
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Rimantas Klipčius. Paaiškina, kad pagal Švenčionių rajono savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento reikalavimus reikia patvirtinti posėdžio darbo reglamentą.  
Pranešėjui pristatyti klausimą (sprendimo projektą) skirti 3 minutes, tarybos nariui 

paklausti (klausimui) skirti 2 minutes, pranešėjui atsakyti į klausimą skirti 3 minutes. 
Tarybos narys pasisakyti gali 3 minutes. 
Tarybos narių frakcijų ir Tarybos narių grupės, mišrios grupės vardu pasisakymui skirti 

3 minutes, prieš pasisakymą informuojant, kad bus kalbama frakcijos ar grupės vardu. 
Tarybos narys gali paklausti, 1 kartą pasisakyti ir 1 kartą pareikšti repliką po balsavimo. 

Replikai gali būti suteikiama 1 minutė.    
Pertraukas siūloma skelbti kas 1,5 val. darbo.   
Pirmąją pertrauką siūloma skelbti po 1,5 val. darbo, paskesnes pertraukas taip pat po 1,5 

val. darbo.  
 
Rimantas Klipčius. Siūlo balsuoti dėl reglamento. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
  
Šarūnas Birutis pateikia pareiškimą ir klausimą.  
Edvard Voršinski pateikia pareiškimą.  
Pavel Trusov pateikia pareiškimą. 
 
Rimantas Klipčius pristato pirmąjį darbotvarkės klausimą.  
 
1. SVARSTYTA. Dėl garantijos suteikimo UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ 

ilgalaikei paskolai imti. 
Pranešėja Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų skyriaus vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – suteikti Lietuvos Respublikos finansų ministerijai garantiją 

už ilgalaikę paskolą UAB „Pabradės komunalinis ūkis“. 
UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ įgyvendina projektą  „Vandentiekio ir nuotekų 

surinkimo tinklų plėtra Pabradės aglomeracijoje (II etapas) bei Švenčionių aglomeracijos 
Cirkliškio k.“. Šis projektas yra finansuojamas iš Viešųjų investicijų, tačiau šių lėšų nepakanka ir 
bus imama paskola 3.500.000 eurų.  

Dieną iki tarybos posėdžio UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ pateikė prašymą 
padidinti bendrą vertę dėl techninių projektų įtraukimo, tad sprendimo pirmame punkte reikia 
pakeisti, kad imama 3.981.275,60 eurų paskola. Maksimali garantijos suma yra lygi 500.000 
eurų. Prašoma pritarti sprendimo projektui su pakeitimu. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Antonij Jundo. Kokia palūkanų norma bus šiai paskolai ir ar užteks įmonei pinigų 

sumokėti palūkanas. 
Jolanta Suboč. Ar užteks įmonei pinigų, turėtų paskaičiuoti ir atsakyti įmonė, o 

palūkanos yra gal 0.6 %.  
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Rimantas Klipčius. Manau, kad dar kuomet ankstesnės kadencijos taryboje vyko 
diskusijos dėl vandentvarkos fondų galimybės išplėsti, su vadovais buvo kalbama, kad 
savivaldybė jokiu atveju nenusišalina  nuo galimybės padėti tas paskolas dengiant ir apmokant, 
įmonei svarbu, kad kuo daugiau vartotojų prisijungtų prie tinklų  ir atliepti į gyventojų poreikius, 
kad kuo daugiau būtų išplėstas tinklas. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO 
–1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
2. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės turto įkeitimo.  
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Siūloma Švenčionių rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausantį nekilnojamąjį 

turtą su projektinės veiklos metu būsimo jo pagerinimo verte įkeisti UAB „Pabradės komunalinis 
ūkis“  projekto „Vandentiekio ir nuotekų surinkimo tinklų plėtros Pabradės aglomeracijoje (II 
etapas) bei Švenčionių aglomeracijos Cirkliškio k. projektui finansuoti. Ir  nustatyti, kad visas 
išlaidas, susijusias su savivaldybės turto įkeitimu, turės apmokėti UAB „Pabradės komunalinis 
ūkis“.  

UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ privalės kas 3 (tris) mėnesius, terminą pradedant 
skaičiuoti nuo sutartinės hipotekos sandorio pasirašymo, teikti Švenčionių rajono savivaldybės 
administracijai ataskaitą apie nurodytos paskolos grąžinimo eigą. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO 
–1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
  
3. SVARSTYTA. Dėl pritarimo dalyvauti projekte „Vilniaus apskrities unikalios 

skaitmeninės kapinių duomenų bazės sukūrimas, jos atvėrimas gyventojams ir laidojimo viešųjų 
paslaugų bei duomenų administravimo procesų skaitmeninimas“. 

Pranešėja Vaida Babrauskienė, savivaldybės administracijos Strateginio planavimo ir 
investicijų skyriaus vedėja.  

Teikiamas sprendimo projektas ir prašoma pritarti pagal 2021–2030 metų Lietuvos 
Respublikos ekonomikos ir inovacijų ministerijos valstybės skaitmeninimo plėtros programos 
pažangos priemonę „Kurti technologinius sprendimus ir įrankius, leidžiančius saugiai ir patogiai 
naudotis paslaugomis“ veikla „Viešųjų institucijų teikiamų elektroninių paslaugų brandos lygio 
kėlimas“ Švenčionių rajono savivaldybės dalyvavimui partnerio teisėmis pareiškėjos Trakų 
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rajono savivaldybės projekto „Vilniaus apskrities unikalios skaitmeninės kapinių duomenų bazės 
sukūrimas, jos atvėrimas gyventojams ir laidojimo viešųjų paslaugų bei duomenų 
administravimo procesų skaitmeninimas“ įgyvendinimui.  

 Remiama veikla – viešųjų institucijų teikiamų elektroninių paslaugų brandos lygio 
kėlimas.  

Projekto veikla – laidojimo duomenų informacinės sistemos, kapinių infrastruktūros 
inventorizavimo ir duomenų skaitmeninimo paslaugų įsigijimas.  

Projekto rezultatas – įdiegtas savivaldybių laidojimo duomenų IT sprendimas su 
integruotais skaitmeniniais kapinių žemėlapiais bei duomenų registravimo baze, kuri bus 
atveriama gyventojams bei visuomenei.  

Projekto įgyvendinimo laikotarpis – 2023–2024 m. (18 mėn.).  
Numatoma bendra projekto vertė – 470 200,00 eurų. 

 
Rimantas Klipčius. Ar nebus problemų įgyvendinant šį projektą? Ar šiame projekte yra  

kažkokie terminai, iki kada turi būti įgyvendintas projektas?   
Vaida Babrauskienė. Su partneriu buvo aptartas būtent 18 mėn. laikotarpis reikalingas 

projektui įgyvendinti, manoma, kad paslaugas su partneriu nupirksime ir čia yra realus 
laikotarpis projektui įgyvendinti. Jei bus poreikis pratęsti terminą, bus prašoma agentūros pratęsti 
terminą.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO 
–1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
  
4. SVARSTYTA. Dėl užstatymo teisės (superficies) ir servitutų žemės sklype  

Adutiškio g. 78, Švenčionių m.  
Pranešėja Laimutė Kuksienė, savivaldybės Teritorijų planavimo ir architektūros 

skyriaus vedėja. 
Pateiktas sprendimo projektas dėl užstatymo teisės ir servitutų nustatymų privačiame 

žemės sklype. Susitarus su žemės sklypo savivinkais neatlygintinai ir neterminuotai bus nustatyti 
du servitutai, kurie reikalingi įgyvendinti pėsčiųjų dviračių taką palei Kūnos upę projektą. 
Servitutas reikalingas kirsti vieną žemės sklypą.  
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO 
–1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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5. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2015 m. gruodžio 30 d. 
sprendimo Nr. T–243 „Dėl vietinės reikšmės kelių sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo.   

Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
projektų koordinatorius. 

Pateiktas sprendimo projektas, kurio tikslas yra patikslinti ir patvirtinti naująjį viešųjų 
kelių ir gatvių sąrašą.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO 
–1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

6. SVARSTYTA. Dėl sutikimo uždarajai akcinei bendrovei „Vilniaus vandenys“ 
registruotis nuosavybės teises į pastatytus inžinierinius tinklus ir statinį.  

Pranešėjas Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
projektų koordinatorius.  

Šio projekto esmė – Klevų gatvėje šie tinklai jau yra nutiesti, viešasis vandens tiekėjas 
ir nuotekų tvarkytojas yra „Vilniaus vandenys“. Savivaldybė parengė šios gatvės techninį 
projektą, projekto leidimas buvo išduotas savivaldybėje, o „Vilniaus vandenys“ atliko šį 
projektą, kad galima būtų įregistruoti turtą, reikalingas tarybos pritarimas.  
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
 
Rimantas Klipčius. Ar nepriėmus šio sprendimo nebus galima užbaigti Europinį 

projektą? 
Juozas Urbanavičius. Taip. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO 
–1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

7. SVARSTYTA. Dėl atstovų delegavimo į  Kūno kultūros ir sporto programų projektų 
vertinimo komisiją.  

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir 
sporto skyriaus vedėjo pavaduotojas.  
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Sprendimo projekto tikslas – deleguoti 2 Švenčionių rajono savivaldybės tarybos narius į 
Kūno kultūros ir sporto programų projektų vertinimo komisiją, kurios tikslas vertinti ir atrinkti 
Kūno kultūros ir sporto programų projektų finansavimo atrankos konkursui pateiktas projektų 
paraiškas. 

Rimantas Klipčius. Manau, kad reikia siūlyti vieną nuo daugumos ir vieną nuo mažumos. 
Janina Deveikienė. Siūlome Viktorą Meškauską. 
Rimantas Klipčius. Kadangi Viktoras dalyvauja projektuose, norėtų atsisakyti. 
Zenonas Zenkevičius. Aš nedalyvauju projektuose, galiu sutikti.  
Šarūnas Birutis. Siūlome Edvard Voršinski. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pasiūlytais tarybos nariais. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra, NEBALSAVO –1 (Zenonas Zenkevičius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
8. SVARSTYTA. Dėl 2020–2023 metų Švenčionių rajono savivaldybės narkomanijos 

prevencijos įgyvendinimo programos 2023 metų priemonių plano patvirtinimo.  
Pranešėja Jolanta Jurkuvėnienė, Švenčionių rajono savivaldybės narkotikų kontrolės 

komisijos pirmininkė. 
Prašoma pritarti 2023 metų Švenčionių rajono savivaldybės narkomanijos prevencijos 

įgyvendinimo programos 2023 metų priemonių planui. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Dovilė Žižienė. Priemonių plane yra padarytos rekomendacijos dėl ugdymo įstaigų 

veiksmų mažinant psichoaktyviųjų medžiagų vartojimą. Žinome, kad šiandienai turime didelę 
tiek Lietuvos mastu, tiek rajone elektroninių cigarečių problemą. Ar tos rekomendacijos aptartos 
su visomis švietimo įstaigomis? Ar tėvai yra įtraukti į tai? 

Jolanta Jurkuvėnienė. Rudenį važiuosime į visas mokyklas ir kviesime tėvus. 
Danguolė Grincevičienė. Dalyvavau departamento seminare, seminaras geras. Ar 

galima būtų narkotikų kontrolės susitikime dalyvauti tėvams ir mokiniams ir gauti medžiagą? 
Jolanta Jurkuvėnienė. Rengsime susitikimus ir pateiksime medžiagą.  
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams.  
 
Danguolė Grincevičienė. Kai buvo narkotikų kontrolės prevencija įstaigose, ar vadovai 

buvo informuoti? 
Jolanta Jurkuvėnienė. Visada mokyklų soc. darbuotojai dalyvauja, pateiktus įmonės 

klausimus visada pateikiame atsakymus.  
Šarūnas Birutis. Turbūt visi puikiai žinote, kad paskutiniai tyrimai rodo, kad narkotikų 

platinimo centrais tampa mokyklos, ir kol seime ir vyriausybėje kalbama apie prevencines 
priemones, įstatymų pakeitimus, labai aišku, kad savivaldybės pačios turi imtis priemonių, nes 
tai plinta labai į rajonus. Manau, kad čia ypatingas dėmesys turėtų būti, nes po to tai gali būti 
nesustabdoma, todėl būtinos priemonės – patikrinimai, susitarimai su tėvais priklauso nuo mūsų 
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sprendimų. Nepavėluokime, darykite viską, drąsiai. Geriau daryti daugiau ir anksčiau, negu 
pavėluoti.  

Jolanta Jurkuvėnienė. Su savivaldybės viešosios tvarkos specialistais daryti reidus 
mokyklose, bet reikia su direktoriais suplanuoti viską sistemiškai. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 
 
9. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 17 d. 

sprendimo Nr. T–115 „Dėl gyvenamosios vietovės bendruomenės atstovo-seniūnaičio rinkimų 
tvarkos aprašo“ pakeitimo.  

Pranešėjas Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės 
metrikacijos skyriaus vedėjas. 

Sprendimo projekto tikslas – suderinti Gyvenamosios vietovės bendruomenės atstovo- 
seniūnaičio rinkimų tvarkos aprašo nuostatas su įsigaliojusiais Lietuvos Respublikos vietos 
savivaldos įstatymo pakeitimais. 

Pasikeitus Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymui teko parengti ir teikti  
rajono savivaldybės tarybai patvirtintų Gyvenamosios vietovės bendruomenės atstovo- 
seniūnaičio rinkimų tvarkos aprašo pakeitimus pagal įsigaliojusio įstatymo pakeitimus. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

10. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės tarybos nario laikino paskyrimo savivaldybės 
mero pavadavimo atvejais vykdyti įstatymo priskirtus mero įgaliojimus. 

Pranešėjas Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės 
metrikacijos skyriaus vedėjas. 

Pasikeitusiame Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatyme yra numatyta, kad tais 
atvejais, kai meras neina pareigų, tam tikri įgaliojimai įstatymu yra numatyti vykdyti tarybos 
paskirtam tarybos nariui.  

Tarybos dauguma pateikia Simonos Kazlienės kandidatūrą.  
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
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Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

11. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2008 m. kovo 20 d. 
sprendimo Nr. T–44 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės vardu sudaromų sutarčių pasirašymo 
tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėjas Vygandas Kastanauskas, savivaldybės administracijos Teisės ir civilinės 
metrikacijos skyriaus vedėjas. 

 
 
Pasikeitus Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymui nebeliko pareigybės – 

savivaldybės mero pavaduotojas. Siūloma pakeisti nurodytuoju sprendimu patvirtinto Švenčionių 
rajono savivaldybės vardu sudaromų sutarčių pasirašymo tvarkos aprašo 2 punktą ir jį išdėstyti 
taip: 

„2. Švenčionių rajono savivaldybės vardu sudaromas sutartis pasirašo savivaldybės 
meras ar mero pavedimu savivaldybės vicemeras; kai mero nėra – laikinai savivaldybės tarybos 
paskirtas tarybos narys arba savivaldybės tarybos sprendime nurodytas įgaliotas asmuo. 

 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

12. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2022–2024 metų strateginio 
veiklos plano 2022 metų įgyvendinimo ataskaitos patvirtinimo. 

Pranešėja Vaida Babrauskienė, savivaldybės administracijos Strateginio planavimo ir 
investicijų skyriaus vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti Švenčionių rajono savivaldybės 2022–2024 
metų strateginio veiklos plano 2022 metų įgyvendinimo ataskaitą. Sprendimo projekto 
uždaviniai – vykdyti Švenčionių rajono savivaldybės 2022–2024 metų strateginio veiklos plano 
2022 metų veiklos vykdymo stebėseną. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
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Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

13. SVARSTYTA. Dėl pritarimo projekto „Tvarių bei įtraukių paslaugų ir turizmo 
infrastruktūros kūrimas“ įgyvendinimui. 

Pranešėja Vaida Babrauskienė, savivaldybės administracijos Strateginio planavimo ir 
investicijų skyriaus vedėja. 

Prašoma pritarti pagal vietos plėtros strategijos „Švenčionių rajono vietos veiklos 
grupės „Švenčionių partnerystė“ teritorijos 2015–2023 m. vietos plėtros strategija“ priemonės 
„Pagrindinės paslaugos ir kaimų atnaujinimas kaimo vietovėse“ veiklos sritį „Parama 
investicijoms į visų rūšių mažos apimties infrastruktūrą įgyvendinant Sumanių kaimų programą“ 
Švenčionių r. Kaltanėnų ugdymo ir turizmo centro projektui „Tvarių bei įtraukių paslaugų ir 
turizmo infrastruktūros kūrimas“ ir sutikti, kad Švenčionių rajono savivaldybės administracija 
būtų šio projekto partneriu. 

Projektu siekiama skatinti turizmo plėtrą ir didinti turizmo paslaugų ir objektų 
patrauklumą Švenčionių rajone diegiant aplinkai skaitmeninę turizmo infrastruktūrą ir paslaugas. 
Projekto įgyvendinimo metu planuojama įrengti kemperių aikštelę su visa inžinerine 
infrastruktūra ir kitus statinius. Numatoma preliminari bendra projekto vertė – 250 000,00 Eur su 
PVM. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

14. SVARSTYTA. Dėl  Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. 
sprendimo Nr. T–24 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ 
pakeitimo.  

Pranešėja Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius praneša, kad balsuojant dėl šio sprendimo projekto gali kilti viešų 

privačių interesų konfliktas ir siūlo balsuoti iš esmės.   
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl balsavimo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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Posėdžiui pirmininkauja Simona Kazlienė.  
 
Jolanta Suboč. Pristatė sprendimo projektą su patikslinamais.  Sprendimo projekto 

tikslas – patikslinti rajono savivaldybės 2023 metų biudžetą.  
 

 
Simona Kazlienė siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Simona Kazlienė siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Simona Kazlienė siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

Posėdžiui toliau pirmininkauja Rimantas Klipčius.  

15. SVARSTYTA. Dėl pritarimo kreditavimo sutarties su AB SEB banku projektui. 
Pranešėja Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų skyriaus vedėja.   
 
Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Edvard 

Voršinski, Vladislav Jedinskij, Danguolė Grincevičienė, Gintautas Steckis.  
 
Edvard Voršinski nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes turi kreditavimo sutartį šiame 

banke. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Edvard Voršinski nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO  
– 1 (Edvard Voršinski). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Vladislav Jedinskij nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes turi sąskaitą šiame banke.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Vladislav Jedinskij nusišalinimo 
BALSAVO: UŽ – 19 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, 
Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Vladislav Jedinskij), 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Edvard Voršinski). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Gintautas Steckis nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes šiame banke turi sąskaitą. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Gintauto Steckio nusišalinimo. 
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BALSAVO: UŽ – 18 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 
Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, 
Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Pavel Trusov, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – 
nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO  – 1 (Gintautas Steckis), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 2 (Vladislav Jedinskij, Edvard Voršinski). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 
 
Danguolė Grincevičienė nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes turi sąskaitas šiame 

banke. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Danguolės Grincevičienės nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 17 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Edvard 

Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, 
Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Pavel Trusov, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ 
– nėra, NEBALSAVO  – 1 (Danguolė Grincevičienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 3 
(Vladislav Jedinskij, Gintautas Steckis, Edvard Voršinski). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
Jolanta Suboč. Savivaldybės tarybos sprendimo projekto tikslas ir uždaviniai – vykdant 

Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2008 m. kovo 20 d. sprendimą Nr. T–44 „Dėl 
Švenčionių rajono savivaldybės vardu sudaromų sutarčių pasirašymo tvarkos aprašo 
patvirtinimo“, teikiamas kreditavimo sutarties su AB SEB banku projektas rajono savivaldybės 
tarybos pritarimui. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 17 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Edvard 

Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, 
Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Pavel Trusov, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ 
– nėra., BALSAVIME NEDALYVAVO – 4 (Danguolė Grincevičienė, Vladislav Jedinskij, 
Gintautas Steckis, Edvard Voršinski) 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

16. SVARSTYTA. Dėl trumpalaikės paskolos ėmimo.  
Pranešėja Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų skyriaus vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – paimti 700,0 tūkst. eurų iš Lietuvos Respublikos finansų 

ministerijos trumpalaikę paskolą, siekiant laiku užtikrinti darbo užmokesčio savivaldybės 
biudžetinių įstaigų darbuotojams išmokėjimą. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl balsavimo iš esmės. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Zenonas 
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Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Edvard Voršinski).  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

Tarybos pirmininkas skelbia pertrauką iki 12.00 val.   

17. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos  2015 m. sausio 29 d. 
sprendimo Nr. T–17 „Dėl piniginės socialinės paramos nepasiturintiems gyventojams teikimo 
tvarkos aprašo patvirtinimo“  pakeitimo.  

Pranešėja Evelina Žigaitė, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vyriausioji specialistė (savivaldybės gydytoja). 

 
Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Edvard 

Voršinski.  
 
Edvard Voršinski nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes socialines išmokas gauna jo 

šeimos nariai.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Edvard Voršinski nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 18 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Valdemaras Kasperovič, 
Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – 
nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO  – 1 (Jolanta Jurkuvėnienė), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 2 (Jolanta Razmienė, Edvard Voršinski). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

Evelina Žigaitė. Nuo 2023 m. balandžio 1 d. pasikeitus teisiniam reglamentavimui, 
atsirado poreikis patikslinti Tvarkos aprašo nuostatas, susijusias su piniginės socialinės paramos 
skyrimu ir mokėjimu. Po svarstymų komitetuose buvo gautas Vyriausybės atstovų pastebėjimas 
ir siūloma pakeisti 59.7 papunktį: „dalyvauti savivaldybės mero potvarkiu sudarytos Socialinės 
paramos teikimo komisijos organizuojamuose posėdžiuose, Socialinės paramos teikimo 
komisijai pakvietus, kai svarstomas klausimas, susijęs su asmeniui piniginės socialinės paramos 
teikimu“. Taip pat  siūloma keisti 82 punkto redakciją: „Patikrinusi bendrai gyvenančių asmenų 
arba vieno gyvenančio asmens gyvenimo sąlygas, surašius Aktą bei rekomendavus savivaldybės 
mero potvarkiu sudarytai Piniginės socialinės paramos teikimo komisijai, savivaldybės 
administracija turi teisę:“. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su siūlomais pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 19 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, 
Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – 
nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Jolanta Razmienė, Edvard 
Voršinski). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

18. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos 
tarybos sudarymo.  
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Pranešėja Evelina Žigaitė, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vyriausioji specialistė (savivaldybės gydytoja). 

Vadovaujantis Sveikatos sistemos įstatymo nuostatomis ir įgyvendinant savivaldybės 
bendruomenės sveikatos tarybos nuostatų nuostatas, šiuo sprendimo projektu siūloma sudaryti 
savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybą ir paskirti savivaldybės bendruomenės sveikatos 
tarybos pirmininką bei pavaduotoją.  

Sudėtis: 
Švenčionių rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos pirmininkas – 

Vytautas Vaitkevičius, Švenčionių rajono savivaldybės tarybos narys;  
Švenčionių rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos pirmininko 

pavaduotoja – Jolanta Savickienė, Nacionalinio visuomenės sveikatos centro Vilniaus 
departamento Švenčionių skyriaus vedėja; 

Audra Daktariūnaitė, Viešosios įstaigos Švenčionių rajono sveikatos centras 
direktoriaus pavaduotoja medicinai;  

Raminta Kiškėnienė, Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 
visuomenės sveikatos specialistė, vykdanti visuomenės sveikatos stebėseną; 

Stasė Mažuolienė, VšĮ LASS Šiaurės rytų centro Švenčionių rajono pirmininkė;  
Kristijonas Žičkus, Ugdančių patirčių namų direktorius.  
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Šarūnas Birutis. Išgirdau, kad buvo pasiūlytas ir Pavelas Trusovas. Žinant Pavelo 

energiją, užsidegimą ir norą dirbti, siūlau Pavelui padirbėti ir pritarti jo kandidatūrai. 
Evelina Žigaitė. Daktaras Vytautas Vaitkevičius sutinka būti tarybos pirmininku.  
Pavel Trusov. Komitete buvo pateikti du kandidatai ir buvo nuspręsta taryboje 

nuspręsti, kas bus išrinktas.  
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 16 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė Grincevičienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona 
Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas 
Steckis, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra, NEBALSAVO – 5 (Šarūnas Birutis, Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Pavel Trusov, 
Edvard Voršinski). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

19. SVARSTYTA. Dėl pavedimo Švenčionių rajono socialinių paslaugų centrui atlikti 
asmenų aprūpinimo techninės pagalbos priemonėmis funkciją.  

Pranešėja Evelina Žigaitė, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vyriausioji specialistė (savivaldybės gydytoja). 

 
Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Janina 

Deveikienė, Arūnas Čenkus, Valdemaras Kasperovičius.  
 
Janina Deveikienė nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes dirba Švenčionių rajono 

Švenčionėlių socialinių paslaugų centre specialiste. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo. 
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BALSAVO: UŽ – 13 (Arūnas Čenkus, Danguolė Grincevičienė, Vladislav Jedinskij, 
Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Gintautas Steckis, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas,), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO  – 8 (Šarūnas Birutis, Janina 
Deveikienė, Edvard Jedinskij, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Dovilė Žižienė). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Arūnas Čenkus nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes dirba Švenčionių rajono 

Švenčionėlių socialinių paslaugų centre patarėju. 
  
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Arūno Čenkaus nusišalinimo 
BALSAVO: UŽ – 18 (Šarūnas Birutis, Danguolė Grincevičienė, Vladislav Jedinskij, 

Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Edvard Jedinskij),  
BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Ar ūnas Čenkus, Janina Deveikienė). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Valdemaras Kasperovičius nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes dirba Švenčionių 

rajono Švenčionių socialinių paslaugų centre ūkvedžiu. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Valdemaro Kasperovičiaus nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 16 (Šarūnas Birutis, Danguolė Grincevičienė, Vladislav Jedinskij, 

Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, 
Edita Meškovienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO  – 3 (Edvard Jedinskij, Valdemaras Kasperovičius, Vida Rastenienė), 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Ar ūnas Čenkus, Janina Deveikienė). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Evelina Žigaitė. Sprendimo projekto tikslas – pavesti savivaldybės biudžetinei įstaigai 

Švenčionių rajono socialinių paslaugų centrui atlikti asmenų aprūpinimo techninės pagalbos 
priemonėmis funkcijas ir pripažinti netekusiu galios Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 
2015 m. gegužės 21 d.  sprendimą Nr. T–65 „Dėl Neįgaliųjų aprūpinimo techninės pagalbos 
priemonėmis ir šių priemonių įsigijimo išlaidų kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 17 (Šarūnas Birutis, Danguolė Grincevičienė, Vladislav Jedinskij, 

Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė,  Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, 
Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra, NEBALSAVO – 1 (Edvard Jedinskij), BALSAVIME NEDALYVAVO – 3 (Arūnas 
Čenkus, Janina Deveikienė, Valdemaras Kasperovič). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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20. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d.  
sprendimo Nr. T–143 „Dėl asmens (šeimos) socialinių paslaugų  poreikio nustatymo ir skyrimo 
Švenčionių rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“  pakeitimo.  

Pranešėja Evelina Žigaitė, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vyriausioji specialistė (savivaldybės gydytoja). 

 
Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Janina 

Deveikienė, Arūnas Čenkus, Valdemaras Kasperovičius.  
 
Janina Deveikienė nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes dirba Švenčionių rajono 

Švenčionėlių socialinių paslaugų centre specialiste. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 13 (Arūnas Čenkus, Danguolė Grincevičienė, Vladislav Jedinskij, 

Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Gintautas Steckis, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO  – 8 (Šarūnas Birutis, Janina 
Deveikienė, Edvard Jedinskij, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Dovilė Žižienė). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Arūnas Čenkus nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes dirba Švenčionių rajono 

Švenčionėlių socialinių paslaugų centre patarėju. 
  
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Arūno Čenkaus nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 18 (Šarūnas Birutis, Danguolė Grincevičienė, Vladislav Jedinskij, 

Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Edvard Jedinskij),  
BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Ar ūnas Čenkus, Janina Deveikienė). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Valdemaras Kasperovičius nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes dirba Švenčionių 

rajono Švenčionių socialinių paslaugų centre ūkvedžiu. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Valdemaro Kasperovičiaus nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 16 (Šarūnas Birutis, Danguolė Grincevičienė, Vladislav Jedinskij, 

Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, 
Edita Meškovienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO  – 3 (Edvard Jedinskij, Valdemaras Kasperovičius, Vida Rastenienė), 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Ar ūnas Čenkus, Janina Deveikienė). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Evelina Žigaitė. Nuo 2023 m. balandžio 1 d. pasikeitus teisiniam reglamentavimui, 

atsirado poreikis patikslinti Tvarkos aprašo nuostatas, susijusias su socialinių paslaugų poreikio 
nustatymo, skyrimo bei sprendimų, susijusių su socialinėmis paslaugomis, apskundimo tvarka.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 17 (Šarūnas Birutis, Danguolė Grincevičienė, Vladislav Jedinskij, 

Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, 
Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra, NEBALSAVO – 1 (Edvard Jedinskij), BALSAVIME NEDALYVAVO – 3 (Arūnas 
Čenkus, Janina Deveikienė Valdemaras Kasperovič). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

21. SVARSTYTA. Dėl valstybinės žemės nuomos mokesčio tarifų 2023 metams 
nustatymo. 

Pranešėja Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Antonij 

Jundo ir Rimas Klipčius. 
 
Antonij Jundo nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes nuomojasi Valstybinę žemę. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Antonijaus Jundo nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 15 (Šarūnas Birutis, Danguolė Grincevičienė, Vladislav Jedinskij, 

Jolanta Jurkuvėnienė, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO  
– 2 (Edvard Jedinskij, Antonij Jundo), BALSAVIME NEDALYVAVO – 4 (Arūnas Čenkus, 
Janina Deveikienė, Valdemaras Kasperovič, Vida Rastenienė) 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rimas Klipčius nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes su Valstybe yra pasirašęs žemės 

nuomos sutartis.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Rimo Klipčiaus nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 15 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Danguolė Grincevičienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Viktoras 
Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Edvard Voršinski, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO – 3 (Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Zenonas Zenkevičius),  BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 2 (Janina Deveikienė, Antonij Jundo). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
Janina Deveikienė nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes jos įmonė nuomojasi žemę iš 

Valstybės. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 16 (kas balsavo?), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, 

NEBALSAVO  – 1 (Valdemaras Kasperovičius, Rimas Klipčius), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 4 (Janina Deveikienė, Edvard Jedinskij, Antonij Jundo, Vida Rastenienė). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rimantas Klipčius taip pat nusišalina nuo klausimo svarstymo. 
Posėdžiui pirmininkauja Simona Kazlienė. 
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Rasa Čibirienė. Sprendimo projekto tikslas – nustatyti  nuomos mokesčio už valstybinę 

žemę, išnuomotą ne aukciono būdu, tarifus 2023 metams nuo žemės sklypų vertės, apskaičiuotos 
pagal žemės verčių žemėlapius: žemės ūkio paskirties žemės sklypams – 3,0 proc., gyvenamųjų 
teritorijų žemės sklypams – 2,0 proc., pramonės, sandėliavimo paskirties žemės sklypams – 3,0 
proc., komercinės paskirties žemės sklypams – 3,0 proc., visiems kitiems žemės sklypams – 3,0 
proc.,  apleistai nuomojamai visų paskirčių valstybinei žemei – 4,0 procentai.  

 
Simona Kazlienė siūlo registruotis klausimams.  
 
Edvard Voršinski. Lyginant su 2022 metais, ar yra didelis skirtumas? 
Rasa Čibirienė. Tarifai yra palikti tokie patys. 
 
Simona Kazlienė siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Simona Kazlienė siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 16 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Danguolė Grincevičienė, 

Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, , Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 5 (Janina Deveikienė, Edvard Jedinskij, Antonij Jundo, Rimas Klipčius, Vida 
Rastenienė). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

22. SVARSTYTA. Dėl neapmokestinamųjų žemės sklypo dydžių 2023 metais 
nustatymo. 

Pranešėja Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio skyriaus vedėja.  
Sprendimo projekto tikslas – nustatyti 2023 metais neapmokestinamuosius žemės sklypo 

dydžius: 0,05  ha miesto ir  1,0 ha kaimo vietovėse fiziniams asmenims, kurių šeimose 
apmokestinamojo laikotarpio pradžioje nėra darbingų asmenų: fiziniams asmenims, kuriems 
nustatytas 0–40 procentų darbingumo lygis, fiziniams asmenims, kuriems sukako senatvės 
pensijos amžius, nepilnamečiams vaikams, fiziniams asmenims, gaunantiems išankstinę senatvės 
pensiją, daugiavaikėms šeimoms, auginančioms tris ir daugiau vaikų iki 18 metų ir vyresnius, 
besimokančius dieninėse bendrojo lavinimo mokyklose, pagrindinio profesinio mokymo įstaigų, 
kolegijų ar aukštųjų mokyklų dieniniuose skyriuose, bet ne ilgiau kaip iki jiems sukanka 24 
metai. Taip pat siūloma nustatyti, kad ši nustatyta lengvata netaikoma apleistam sklypo plotui. 

 
Simona Kazlienė siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Simona Kazlienė siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Simona Kazlienė siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 16 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Danguolė Grincevičienė, 

Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, , Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 5 (Janina Deveikienė, Edvard Jedinskij, Antonij Jundo, Rimas Klipčius, Vida 
Rastenienė). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

Pirmininkauja savivaldybės meras Rimantas Klipčius. 
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23. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. 
sprendimo Nr. T–14 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo 
specialiosios programos 2023 metų priemonių sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėja Rasa Čibirienė, savivaldybės administracijos Žemės ūkio skyriaus vedėja. 
 
Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Pavelas 

Trusovas. 
 
Pavelas Trusovas nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes jo darbovietė dalyvauja 

programos priemonėse. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Pavelo Trusovo nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 19 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, 
Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO  – 1 (Pavel 
Trusov), BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rasa Čibirienė. Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Švenčionių rajono savivaldybės 

aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2023 metų priemonių sąrašą. Sprendimo 
projekto uždaviniai – SAARS programos priemonių sąraše numatytomis lėšomis užtikrinti 
Švenčionių rajono savivaldybės aplinkosauginių priemonių įgyvendinimą. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, 
Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Pavel Trusov), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius).  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rimantas Klipčius skelbia 0.30 min. pertrauką.  

12:17 val.  posėdis tęsiamas. 

Rimantas Klipčius pristato 24 darbotvarkės klausimą.  

 

24. SVARSTYTA. Dėl Nalšios muziejaus nuostatų patvirtinimo.  
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir 

sporto skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
Kadangi šiais metais keitėsi muziejų įstatymas ir Lietuvos Respublikos vietos 

savivaldos įstatymas, siūloma nauja redakcija patvirtinti Nalšios muziejaus nuostatus.  
 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pasiūlytais pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.  
 

25. SVARSTYTA. Dėl lėšų, skirtų Švenčionių rajono savivaldybei 2023 metų 
išlaidoms, susijusioms su mokyklų mokytojų, dirbančių pagal ikimokyklinio, priešmokyklinio ir 
bendrojo ugdymo programas, personalo optimizavimu ir atnaujinimu, apmokėti, paskirstymo 
tvarkos aprašo patvirtinimo.  

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir 
sporto skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

 
Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Jolanta 

Razmienė, Rimas Klipčius. 
 
Jolanta Razmienė nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes dirba Švenčionių Zigmo 

Žemaičio gimnazijoje.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Jolantos Razmienės nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 18 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Edvard 

Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, 
Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Gintautas Steckis, 
Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – 
nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Jolanta Razmienė),  BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 2 (Danguolė Grinciavičienė, Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rimantas Klipčius nusišalina nuo šio klausimo svarstymo.  
Posėdžiui pirmininkauja Simona Kazlienė. 
 
Kęstutis Kapačinskas. Tikslas ir uždaviniai – patvirtinti lėšų, skirtų Švenčionių rajono 

savivaldybei 2023 metų išlaidoms, susijusioms su mokyklų mokytojų, dirbančių pagal 
ikimokyklinio, priešmokyklinio ir bendrojo ugdymo programas, personalo optimizavimu ir 
atnaujinimu, apmokėti, paskirstymo tvarkos aprašą, kuris sudarytų teisinį pagrindą skaidriam, 
tikslingam ir teisingam optimizavimo lėšų paskirstymui mokykloms bei rezultatyviam ir 
ekonomiškam jų panaudojimui.  
 

Simona Kazlienė siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Simona Kazlienė siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Simona Kazlienė siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 3 (Danguolė Grinciavičienė, Rimas Klipčius, Jolanta Razmienė). 
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Toliau posėdžiui pirmininkauja Rimantas Klipčius. 

26. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2012 m. balandžio 19 
d. sprendimo Nr. T–80 „Dėl kultūros centrų akreditavimo komisijos“ pripažinimo netekusiu 
galios. 

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir 
sporto skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Sprendimo projekto tikslas – pripažinti netekusiu galios Švenčionių rajono savivaldybės 
tarybos 2012 m. balandžio 19 d. sprendimą Nr. T–80 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 
bendruomeninių organizacijų tarybos nuostatų patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios“.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19 (Čenkus Arūnas, Deveikienė Janina, Jedinskij Vladislav, Jundo 

Antonij, Jurkuvėnienė Jolanta, Zenkevičius Zenonas, Kasperovič Valdemaras, Rastenienė Vida, 
Žižienė Dovilė, Jedinskij Edvard, Kazlienė Simona, Meškauskas Viktoras, Steckis Gintautas, 
Grincevičienė Danguolė, Žigas Tomas, Birutis Šarūnas, Meškovienė Edita, Trusov Pavel, 
Voršinski Edvard), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 2 (Rimas Klipčius, Jolanta Razmienė). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.  
 

 
27. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. 

sprendimo Nr. T–247 „Dėl Pabradės miesto kultūros centro nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir 

sporto skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
Dalies nuostatų punktų keitimo motyvai – naujai įsigalioję Kultūros centrų įstatymas ir 

Vietos savivaldos įstatymas. Antradienį gauta Vyriausybės atstovų tarnybos teisininkų pastabos 
ir pasiūlymai įtraukti dar keturis punktus, kuriuos reikėtų pakeisti – du susiję su Vietos 
savivaldos įstatymo pakeitimais ir du – su planavimo organizavimu pagal Kultūros centrų 
įstatymą. Siūloma įtraukti 2.3. punktą šitame sprendimo projekte, kuris skamba taip: pakeisti 
15.1 papunktį ir jį išdėstyti taip: 

„15.1. laikytis Lietuvos Respublikos įstatymų, Vyriausybės nutarimų ir kitų teisės aktų 
bei Švenčionių rajono savivaldybės tarybos sprendimų ir savivaldybės mero potvarkių;“, 
ankstesnėje redakcijoje dar buvo savivaldybės administracijos direktoriaus įsakymai įrašyti. 

Taip pat papildyti 2.4. punktu, kuris skamba taip: pakeisti 17 punktą ir jį išdėstyti taip: 
„17. Centro veikla organizuojama, vadovaujantis patvirtintais strateginiu ir metiniais 

veiklos planais.“ Iš 17 punkto būtų išbraukiami žodžiai „centro direktoriaus“, nes nuo šiol 
numato ir įstatymas, ir ši nuostatų redakcija, kad visus veiklos planavimo dokumentus tvirtins 
Švenčionių rajono savivaldybės taryba, kaip įstaigos steigėjas.    

Taip pat su tuo pačiu susijęs 2.7.  Naujas punktas būtų panaikinti 19.5.3 papunktį, kad 
centro direktorius tvirtina centro metinius veiklos planus ir ataskaitas, tą jau turės atlikti taryba.  

Taip pat įtraukti 2.10 naują punktą: pakeisti 45 punktą ir jį išdėstyti taip: 
„45. Centro veiklos priežiūrą atlieka Lietuvos Respublikos kultūros ministerija, kitos 

įstatymų įgaliotos kontrolės institucijos bei Švenčionių rajono savivaldybės meras teisės aktų 
nustatyta tvarka.“, ankstesnėje redakcijoje buvo žodis savivaldybės administracija atlieka. 

Taip pat buvusius 19.5.4–19.5.5 papunkčius laikyti atitinkamai 19.5.3–19.5.4 
papunkčiais. 
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Patikslinti 2.1. punkte esančią naują redakciją: pakeisti 4.2.8 papunkčio, anksčiau buvo 
4.2.8 tvirtina centro strateginio planavimo dokumentus ir nustato centro veiklos prioritetus, dabar 
„4.2.8. dėl Centro veiklos dokumentų patvirtinimo ir Centro veiklos prioritetų nustatymo.“. 

Taip pat 2.2. punkte Vyriausybės atstovų tarnyba  pageidavo, kad būtų išplėstas centro 
veiklos srities apibrėžimas ir vietoje buvusio centro veiklos sritis: daugiasritis kultūros centras, 
būtų formuluojama taip: „centras yra daugiasritis kultūros centras, veikiantis muzikos, šokio, 
tarpdisciplininio meno ir kitose kultūros ar meno srityse.“.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Šarūnas Birutis. Gerb. vedėjau, kadangi klausimas eina apie Pabradės kultūros centrą ir 

vienas iš nuostatų punktų sako, kad vadovu yra skiriamas nepriekaištingos reputacijos asmuo, 
šiandien tenka girdėti nuo bendruomenės Pabradės tokias kalbas, kad šiandieninė vadovė yra 
patekusi į nemalonią situaciją ir pradėtas tyrimas dėl baudžiamų veiklų. Arba jūs paneikite, nes, 
iš tikrųjų, tai, kaip steigėjas, turėjote gauti, jeigu yra tokia informacija, savivaldybė turėjo gauti, 
arba ką nors pasakykite tiek, kiek galima. 

Kęstutis Kapačinskas. Aš asmeniškai šiuo klausimu negaliu nei paneigti, nei patvirtinti, 
nes neturiu tokios informacijos. Galbūt turi meras, kaip kontroliuojantis šitą iš darbdavio pusės 
atlieka.  

Edvard Voršinski. O tai pagal Pabradės miesto kultūros centro nuostatus, kiek trunka 
kadencija ir kada baigiasi direktoriaus kadencija? 

Kęstutis Kapačinskas. Taip, jeigu skaitėte sprendimo projektą, ten yra labai aiškiai 
reglamentuota, iš tikrųjų, perrašytos įstatymo nuostatos 18 primum, sekundum, tertium ir 
kvartum punktuose. Tai yra direktorė, galima taip pavadinti tą skyrimą, jis iš tikrųjų bendras 
visoms kultūros įstaigoms, tiek bibliotekai, muziejui ir kultūros centrams. Tai direktorius 
skiriamas penkių metų kadencijai. Antras dalykas – kadencijų skaičius nėra ribojamas, trečias 
dalykas – pirma, antra, trečia, ketvirta, penkta, šešta, septinta ir, kol galės dirbti kadencijose, jis 
galėtų būti skiriamas tik viešojo konkurso Vyriausybės nustatyta tvarka, antrajai kadencijai 
įstatymas numato išimtį, tai yra būtent, kad gali būti be konkurso pratęsta suėjus penkių metų 
kadencijai pagal tam tikrus informavimo ir susitarimo tarp mero ir direktoriaus klausimus. Tai 
tiek turbūt būtų.  

Danguolė Grincevičienė. Kita Pabradės, tarp kitko, bendruomenės dalis yra šokiruota 
tokiomis, na bent jau, paskalomis, jeigu jau ir ponas K. Kapačinskas  pasakė, kad negavęs 
tokių... Tai žinote, kad čia yra tik paskalos ir jos turi būti patvirtintos, ir jūs, jeigu einate klausti, 
turite prieš tai susižinoti, reiškia, nes mes irgi esame šokiruoti tokiomis paskalomis, kita 
bendruomenės dalis.  

Rimantas Klipčius. Žinote, kaip sakant – jeigu dedi kažkokius teiginius, tai dėk 
atitinkamus ir argumentus. Dabar, ką aš girdžiu iš tarybos narių, na, tai tas „bbs“ vadinamas – 
viena moteris sakė. Jeigu tokį teiginį teigi per tarybos posėdį, tai atitinkamai padėk ir rimtą 
argumentą tam teiginiui pagrįsti, o jeigu, priešingai, tas dalykas nepadaromas, tai tada, kaip ir 
sako kolegos, tam tikros paskalos, kurios turi būti faktais patvirtintos. Jeigu teigiamas teiginys, 
jis turi būti patvirtintas, dabar, ką jūs pasakote – kažkas kažkam sakė, kažkas per kažkur 
pasakė... Nesolidžiai, nerimtai skamba. 

Edvard Voršinski. Jeigu sakėte, penkių metų kadencija, tai reiškia 2018 penkių metų 
kadencijai liepos 1 dieną buvo patvirtinta, tai šiais metais liepos 1 dieną gali būti be konkurso 
irgi pratęsta šita penkiems metams, taip, kaip suprantu? 

Kęstutis Kapačinskas. Taip.  
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
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BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 
Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Valdemaras Kasperovič, 
Simona Kazlienė, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO –1 (Rimas 
Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

28. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2015 m. rugsėjo 24 d. 
sprendimo Nr. T-165 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės kūno kultūros ir sporto tarybos 
nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir 
sporto skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Šiuo sprendimo projektu siūloma pakeisti Švenčionių rajono savivaldybės Kūno 
kultūros ir sporto tarybos nuostatų 11 punktą ir jį išdėstyti taip: „Taryba sudaroma iš 13 narių. 
Tarybos sudėtį, jos pirmininką ir pirmininko pavaduotoją mero teikimu tvirtina Savivaldybės 
taryba savo įgaliojimų laikui“. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

29. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 25 d. 
sprendimo Nr. T-93 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės kūno kultūros ir sporto tarybos 
sudėties patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir 
sporto skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Prašoma papildyti Švenčionių rajono savivaldybės Kūno kultūros ir sporto tarybos 
sudėtį šiais nariais: 

Grigorij Kisel, VšĮ futbolo klubo „Pabradė“ vadovas; 
Kazimir Kondratovič, SPORTO KLUBO „MODULIS“ prezidentas. 
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 
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30. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. 
sprendimo Nr. T-245 „Dėl Švenčionių miesto kultūros centro nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir 
sporto skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

 
Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti Jolanta 

Jurkuvėnienė ir Jolanta Razmienė. 
 
Jolanta Jurkuvėnienė nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes dirba Švenčionių miesto 

kultūros centre.  
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Jolantos Jurkuvėnienės nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO  – 1 (Jolanta 

Jurkuvėnienė). 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Jolanta Razmienė nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes dirba Švenčionių miesto 

kultūros centre.  
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Jolantos Razmienė nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO  – 1 (Jolanta 

Razmienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Jolanta Jurkuvėnienė). 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Kęstutis Kapačinskas. Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Švenčionių miesto kultūros 

centro nuostatus. Švenčionių miesto kultūros centro keičiami nuostatai suderinami su Lietuvos 
Respublikos kultūros centrų įstatymo pakeitimais.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 19 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Valdemaras Kasperovič, 
Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė 
Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Jolanta 
Jurkuvėnienė, Jolanta Razmienė). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

31. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. 
sprendimo Nr. T-244 „Dėl Švenčionėlių miesto kultūros centro nuostatų patvirtinimo“ 
pakeitimo.  

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir 
sporto skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Pasikeitus Lietuvos Respublikos vietos savivaldos ir Lietuvos Respublikos kultūros 
centrų įstatymams keičiama ir sprendimo preambulė. Sprendimo projektas parengtas 
vadovaujantis Lietuvos Respublikos kultūros centrų įstatymu, Švenčionėlių miesto kultūros 
centro keičiami nuostatai suderinami su minėto įstatymo pakeitimais. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 

 

32. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 25 d. 
sprendimo Nr. T-233 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės viešosios bibliotekos nuostatų 
patvirtinimo“ pakeitimo.  

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir 
sporto skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Pasikeitus Lietuvos Respublikos savivaldos ir Lietuvos Respublikos bibliotekų 
įstatymams keičiama ir sprendimo preambulė. Sprendimo projektas parengtas vadovaujantis 
Lietuvos Respublikos bibliotekų įstatymu, Švenčionių rajono savivaldybės viešosios bibliotekos 
keičiami nuostatai suderinami su minėto įstatymo pakeitimais. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 

 

33. SVARSTYTA. Dėl  UAB „Švenčionių švara“  nuosavo kapitalo.   
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
 
Rimantas Klipčius informuoja, kad nuo šio klausimo svarstymo nori nusišalinti 

Gintautas Steckis. 
 
Gintautas Steckis nusišalina nuo svarstomo klausimo, nes dirba UAB „Švenčionių 

švara“. 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Gintauto Steckio nusišalinimo. 
BALSAVO: UŽ – 16 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, , Danguolė Grincevičienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas 
Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Pavel 
Trusov, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO  – 5 (Janina Deveikienė, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Gintautas Steckis, 
Edvard Voršinski). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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Rasa Bliūdžiuvienė. 2023 m. kovo 31 d. bendrovės nuosavas kapitalas tapo mažesnis 
kaip ½ įstatuose nurodyto įstatinio kapitalo dydžio, akcininkas – Švenčionių rajono  
savivaldybė – privalo padengti nuostolius piniginiu įnašu, kad nuosavas kapitalas nebūtų 
mažesnis kaip ½ įstatuose nuodyto įstatinio kapitalo dydžio, jeigu neužtenka nuostoliams 
padengti. Siūloma atkurti kapitalą 50 000 eurų piniginiu įnašu.  
    

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Jolanta Razmienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas 
Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2 (Vida Rastenienė, Dovilė 
Žižienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Gintautas Steckis).  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.  
 

34. SVARSTYTA. Dėl fiksuoto pajamų mokesčio dydžių, taikomų įsigyjant verslo 
liudijimus 2024 metais vykdomai veiklai, nustatymo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – nustatyti fiksuoto pajamų mokesčio ir lengvatų dydžius, 
taikomus gyventojams, kurie įsigis verslo liudijimus 2024 metais vykdomai veiklai. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 

 
35. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės dalyvavimo antstolio organizuojamuose turto 

realizavimo veiksmuose. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – dalyvauti antstolio organizuojamuose turto realizavimo 

veiksmuose ir sutikti pirkti antstolio areštuotą ir skolininko savivaldybei pasiūlytą butą už 
23700,00 Eur. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
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Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 

 

36. SVARSTYTA. Dėl sutikimo perimti valstybės nekilnojamąjį turtą Švenčionių 
rajono savivaldybės nuosavybėn. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – sutikti perimti Švenčionių rajono savivaldybės nuosavybėn 
savarankiškajai savivaldybės funkcijai (paramos būstui įsigyti ar išsinuomoti teikimas Lietuvos 
Respublikos paramos būstui įsigyti ar išsinuomoti įstatymo nustatyta tvarka) įgyvendinti 
valstybei nuosavybės teise priklausantį ir šiuo metu Valstybinės mokesčių inspekcijos prie 
Lietuvos Respublikos finansų ministerijos patikėjimo teise valdomą nekilnojamąjį turtą – butą / 
patalpą – butą  (bendras plotas – 33,08 kv. m) su pastatu – ūkiniu pastatu (užstatytas plotas – 
46,0 kv. m), esantį Švenčionių r. sav., Pabradės mieste.  
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 

 

37. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio  
31 d. sprendimo Nr. T-183 „Dėl savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise valdyti ir 
naudoti“ pakeitimo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Pasikeitus įgalioto asmens pareigų pavadinimui, keičiamas šio sprendimo 2 punktas, 
vietoje žodžių „Violetą Čepukovą, rajono savivaldybės mero pavaduotoją“, įrašoma „Violetą 
Čepukovą, rajono savivaldybės vicemerę“. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO 
– 1 (Jolanta Razmienė). 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 
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38. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. 
sprendimo Nr. T-59 „Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto 
fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – išbraukiant iš sąrašo 2 parduotus savivaldybės būstus 
Pabradės seniūnijoje ir Švenčionių mieste. Taip pat atlikti atitinkamą pakeitimą   Savivaldybės 
socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąraše.  
  

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

39. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės būsto nuomos ne socialinio būsto nuomos 
sąlygomis.  

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – išnuomoti savivaldybės būstą ne socialinio būsto nuomos 
sąlygomis nuomininkui, kurio Lietuvos Respublikos gyventojų turto deklaravimo įstatyme 
nustatyta tvarka kalendorinių 2022 metų deklaruotos grynosios pajamos viršija Lietuvos 
Respublikos paramos būstui įsigyti ar išsinuomoti įstatymo 11 straipsnio 3 dalyje nustatytą 
pajamų dydį daugiau kaip 35 procentais.  
 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Edvard Voršinski. Čia ir lieka kaip socialinis būstas? 
Rasa Bliūdžiuvienė. Lieka mūsų sąrašuose kaip savivaldybės būstas.  
 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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40. SVARSTYTA. Dėl atstovų delegavimo į  Šilumos tiekimo įmonių investicinių 
planų nagrinėjimo komisiją. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – vadovaujantis LR vietos savivaldos įstatymu, LR šilumos 
ūkio įstatymo 35 straipsniu deleguoti į Šilumos tiekimo įmonių investicinių planų nagrinėjimo 
komisiją tarybos narius: 

Arūną Čenkų, Švenčionių rajono savivaldybės tarybos narį; 
Edvardą Jedinskij, Švenčionių rajono savivaldybės tarybos narį; 
Simoną Kazlienę, Švenčionių rajono savivaldybės tarybos narę. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

41. SVARSTYTA. Dėl tarnybinio buto nuomos sutarties nutraukimo šalių susitarimu. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – atsižvelgiant į tarnybinio buto nuomininko prašymą, 

nutraukti tarnybinio buto nuomos sutartį šalių susitarimu. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

42. SVARSTYTA. Dėl savivaldybei nuosavybės teise priklausančio būsto pardavimo. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Rajono savivaldybės administracija, gavusi savivaldybės būsto nuomininko prašymą ir 

dokumentus dėl savivaldybės būsto pirkimo, užsakė turto vertinimą. Savivaldybės būsto 
nuomininkas pasirašytinai supažindintas su įvertinto turto verte. Savivaldybės būsto nuomininkai 
būstą įsigyja asmeninės nuosavybės teise. Įgyvendinant šį sprendimą, lėšos, gautos už 
parduodamą savivaldybės būstą, bus pervedamos į savivaldybės biudžetą ir naudojamos 
savivaldybės socialinio būsto plėtrai. 
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Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

43. SVARSTYTA. Dėl nekilnojamojo turto mokesčio tarifų 2024 metams nustatymo. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
 
Rimantas Klipčius praneša, kad dėl šio sprendimo projekto reikia balsuoti iš esmės. 
 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

Rimantas Klipčius perleidžia pirmininkavimą laikinai savivaldybės tarybos paskirtai 
tarybos narei Simonai Kazlienei.  

 
Rimantas Klipčius. Sprendimo projekto tikslas – nustatyti 2024 metams Švenčionių 

rajono savivaldybės teritorijoje nekilnojamojo turto mokesčio tarifus, kurie galios nuo kito 
mokestinio laikotarpio pradžios. Savivaldybės taryba nekilnojamojo turto mokesčio tarifą turi 
nustatyti kasmet iki liepos 1 d. 
 

Simona Kazlienė siūlo registruotis klausimams.  
 
Edvard Voršinski. Palyginus su 2022–2023 metais labai skiriasi tarifai? 
 
Rasa Bliūdžiuvienė. Labai nedaug. Buvo 0,9 proc., dabar siūloma nustatyti 1 proc.  
 
Edvard Voršinski. Mokestinė vertė pagal esamą turto vertę, taip? 
 
Rasa Bliūdžiuvienė. Taip. 
 
Simona Kazlienė siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

 
Simona Kazlienė siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
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Voršinski, Zenonas Zenkevičius (Zenonas Zenkevičius balsavo pakėlęs ranką) , Tomas Žigas, 
Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
44. SVARSTYTA. Dėl žemės sklypų Švenčionių r. sav., Magūnų  sen., Prienų k., 

pirkimo savivaldybės nuosavybėn. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – pirkti neskelbiamų derybų būdu žemės sklypus Švenčionių 

r. sav., Magūnų sen., Prienų kaime. Švenčionių rajono savivaldybės administracijos direktoriaus 
įsakymu yra patvirtintas Žemės sklypus Švenčionių r. sav., Magūnų sen., Prienų k., pirkimo 
savivaldybės nuosavybėn ekonominis ir socialinis pagrindimas. Švenčionių rajono savivaldybės 
administracijos direktoriui pavedama organizuoti žemės sklypų pirkimą Vyriausybės nustatyta 
tvarka. Žemės sklypai yra Magūnų sen., Prienų kaime.  
  

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
45. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės žemės sklypo perdavimo 

patikėjimo teise valdyti ir naudoti. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – perduoti Švenčionių rajono savivaldybės administracijai 

rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausantį nekilnojamąjį turtą, įsigytą neskelbiamų 
derybų būdu žemės sklypą, kurio plotas 0,4900 ha, Švenčionių r. sav., Adutiškio sen., Lazdinių 
k., Ežero g. 60, įsigijimo vertė – 16 500 Eur) patikėjimo teise valdyti, naudoti ir disponuoti juo. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

46. SVARSTYTA. Dėl pritarimo savivaldybei nuosavybės teise priklausančio 
nematerialaus turto pardavimui viešuose prekių aukcionuose. 
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Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – pritarti pardavimui viešuose prekių aukcionuose 
savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nematerialaus turto (techninių projektų):                

Vandentiekio ir nuotekų šalinimo tinklų Pabradės m., Švenčionių r. sav. statybos 
projektas“; 

„Vandentiekio ir nuotekų šalinimo tinklų Cirkliškio k., Cirkliškio sen., Švenčionių r. 
sav. statybos projektas“.  

Aukcionuose perkant  šiuos techninius projektus už pradinę pardavimo kainą 
(481 275,60 Eur). 

Yra gautas projektų autoriaus UAB „Maspro“ rašytinis sutikimas perleisti (parduoti) jo 
parengtus techninius projektus su autorinėmis teisėmis, išskyrus autoriaus teisę į šių projektų 
vykdymo priežiūrą, konkrečiam asmeniui – UAB „Pabradės komunalinis ūkis“.  
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

47. SVARSTYTA. Dėl pavedimo įregistruoti patikėjimo teisę. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – pavesti Švenčionių rajono Kaltanėnų ugdymo ir turizmo 

centrui (toliau – centras) įregistruoti Nekilnojamojo turto registre patikėjimo teisę į Švenčionių 
rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausantį ir šiuo metu centro valdomą šį nekilnojamąjį 
turtą. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Šarūnas Birutis, Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Danguolė 

Grincevičienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Viktoras Meškauskas, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas, Dovilė Žižienė), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 
nėra. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rimantas Klipčius praneša, kad kitas tarybos posėdis vyks rugpjūčio 31 dieną. 
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Posėdis baigtas 13.16 val. 

 

Posėdžio pirmininkas    Rimantas Klipčius 

 

Posėdžio sekretorė     Martyna Mosevičiūtė 
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TARYBOS NARIAI, DALYVAUJANTYS 2023 M. BIRŽELIO 29 D. 
SAVIVALDYB ĖS TARYBOS POSĖDYJE 

 

 

 

1. Šarūnas Birutis 
2. Arūnas Čenkus 
3. Janina Deveikienė 
4. Renata Grigianecienė 
5. Danguolė Grincevičienė 
6. Edvard Jedinskij 
7. Antonij Jundo 
8. Jolanta Jurkuvėnienė 
9. Valdemaras Kasperovič 
10. Simona Kazlienė 
11. Rimas Klipčius 
12. Viktoras Meškauskas 
13. Vida Rastenienė 
14. Jolanta Razmienė 
15. Gintautas Steckis 
16. Pavel Trusov 
17. Bronislovas Vilimas 
18. Edvard Voršinski 
19. Zenonas Zenkevičius 
20. Tomas Žigas 
21. Dovilė Žižienė 

 

 


